英语备课大师 en.eywedu.net【全免费】

           中考英语作文——提纲作文30例
1、在学习紧张，压力大的情况下，如何安排好自己的空闲时间（free time）更加显得重要，每个人有度过自己空闲时间的不同方式，请以“ My Free Time”为题，写一种或几种你喜欢的度过空闲时间的方式。要求：1. 文中不得出现真实的人名或校名。2. 词数为80~100。

答案My Free Time
I have lots of things to do in my free time. Usually I take exercise after school. I like basketball and volleyball very much. Sports help me to keep healthy and studybetter. I often watch TV or do some reading in the evening. Sometimes I listen to the music for a while. I find it is a good way to relax myself. Of course , I help myparents with the housework at the weekends .I clean the house, wash clothes and learn cooking. Sometimes I go on a field trip with my friends. We always have a good time.
2、书面表达(共计10分)

每个同学在学校都有自己喜爱的学科，有的喜欢语文，有的喜欢数学，有的喜欢英语，请你根据下面的提示以“My favourite subject” 为题，写一篇短文介绍一下你最喜爱的学科。
提示词：⑴What is your favourite subject?
⑵Why do you like it?
⑶What can you learn from it?
要求：⑴短文须包括所有提示内容，可适当发挥。
⑵词数：60-80.开头已给出，不计入总词数。
My favourite subject
My favourite subject is
                                                                  
                                                                  
                                                                  
答案My favourite Subject
English is my favorite subject. Today English is used widely in the world. We often meet foreigners in the public places every day．With English, we can talk to them easily. My English teacher is kind and friendly, so it makes me like English better．
I like reading English stories and listening to English songs. I’ve learn a lot about English culture. I often watch English news on TV. So I know what’s happening in the world. I have a lot of fun learning English.
In a word, I love English and I will continue to learn it better．
3、书面表达 (15分)
题目：我理想的工作
要点：1. 想像你未来会从事什么职业；
2.为了实现未来的生活，你现在应该怎么做；
要求：1.条理清楚，意思连贯，语句通顺，语法正确，书写规范。
2. 80---100字。
My dream job
                                                                     
                                                                     
                                                                     
                                                                     
                                                                     
                                                                     
答案My Dream Job
I want to be an English teacher when I grow up. I like English because it is very interesting. I can learn many new words. Also, I can learn about other countries and their cultures. I think that widens my eyes and makes me rich in knowledge.
To make my dream come true, I must study hard now, especially in English. I am not good at listening and speaking. So I will practice speaking and listening more. I think I can improve them by watching English movies and listening to English tapes. Besides, I will join the English corner to improve my English.
4、书面表达 （5分）
请根据以下要点，以My lifestyle为题，写一篇短文
1. 我喜欢汉堡，可乐以及各种果汁。
2. 爱吃甜食；很少锻炼。
3. 现在我想改变生活方式。
4. 我计划早起；我需要多吃鱼、蔬菜和水果。
5. 我计划两餐间喝牛奶；一周游泳两次。
                                                                     
                                                                     
                                                                     
                                                                     
                                                                     
                                                                     
答案One possible version：
My lifestyle
I’m Jack. I like eating hamburgers, and drinking coke and all kinds of juice. I like sweet food, but I seldom exercise. Now I want to change my lifestyle. I plan to get up early , and I need to eat more fish, vegetables and fruits. Because they are good for my health. I want to drink milk between two meals. I exercise more, and swim twice a week. I think I will have a healthy lifestyle and I will be healthier in this way.
5、最近，你们学校开展了以“中国梦，我的梦”为主题的活动，作为一名中学生应该有自己的梦想， 你的梦想是什么呢？请以“My dream”为题写一篇英语短文。
要求：1.描述自己的梦想。
2. 如何实现这个梦想。
3. 80—100 个词左右，可适当发挥。
My dream
答案 
One possible version：
My dream
Everyone has his dream. My dream is to be a doctor. When I was in Grade Seven. I was sick and often went to see doctors. The doctors were very friendly to me and they often cheered me up. With the help of them, I was getting better. Now I’m very healthy. Since then I have hoped to become a doctor. In order to achieve my dream, I will study hard. I’ll give my love to the patients as much as possible and help them out of danger.
To be a doctor is really great. I think my dream will come true one day.
6、文段表达（10分）
根据题目要求和英文提示词语，写出意思连贯、符合逻辑、不少于50词的短文。所给英文提示词语仅供选用。
假如你叫李华，最近和美国朋友Jim通过邮件谈论各自的好友，请你根据他的问题回复邮件。
提示词语：tall, kind-hearted, help, encourage, important
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	To       Jim
From     Li Hua
Subject   My best friend
Hi!Jim,
I’m glad to hear from you._____________________________________________________
______________________________________________________________________________
______________________________________________________________________________
______________________________________________________________________________
Yours ,
Li Hua
1 h9 i& F; R8 @* `


答案 
Hi Jim,
I’m glad to hear from you. I’d like to introduce my best friend Zhang Nan to you.
Zhang Nan is a lovely girl. She is tall and thin with short hair. She often wears a pink dress.
Zhang Nan is kind-hearted and always ready to help others. When we were in Grade Seven, she was good at maths and she often helped me after class. She encouraged me to work out the problems. Day by day I made great progress with her help. Then we became good friends.
I think friendship is the most important thing in my life. It is like hidden treasure. It brings me
happiness and confidence.
Yours,
Li Hua
7、请根据表格情况写一段短文介绍你的朋友Wang Ming。不少于6句。
	Name
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	Age
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	Wang Ming
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	11
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	England
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	4
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	(010)8769-5419
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答案This is my friend. Her name is Wang Ming. He is from England. He is eleven years old. He is in Class 4, Grade Seven. His telephone number is 010-87695419.
解析试题分析：这篇作文要求我们用至少六句话来介绍一下自己的朋友Wang Ming。内容包括姓名、年龄、班级、国籍和电话号码。这些句子都是教材中学过的，学生们都非常的熟悉。写的时候要注意使用正确的人称，和正确的动词进行搭配。通过审题可知，这篇作文应该使用第三人称来写，所以be动词应该用is。注意在表达班级这一项的时候，某年级某班都要用大写字母开头，并且先说班级，再加数字。另外写作时，试着用一些连词，将句子连接，使文章更加的连贯。
【亮点说明】这是一篇不错的作文。作者按照题目的要求介绍了自己的好朋友Wang Ming。首先作者先用一句This is my friend 开头，点明文章的主题。接下来从国籍、班级、年龄、电话等方面进行了具体的介绍。整篇短文语言规范，句式表达符号英语习惯，没有语法错误。特别是在表述班级情况的时候，He is in Class 4, Grade Seven使用了正确的格式。如果能使用一些简单的连词，可以使文章更连贯就更好了。
8、请按照下面提供的信息用英文介绍一下你的学校, 要求语句通顺连贯。（60词左右）
1. 我叫Millie, 在育才中学学习。
2. 我的学校不大，但很美。
3. 学校有一个操场，许多树和花。
4. 没有图书馆，但有三个阅览室。还有两个电脑房。
5. 有40个班级，两千名学生，老师都很友好而且乐于助人（helpful）.
6. 我们在学校很开心。
My school
答案My school
Hello, my name is Millie. I study in Yucai Middle School. Let me tell you something about my school. My school is not big but very beautiful. There is a playground, many trees and flowers in my school. There aren’t any libraries, but there are three reading rooms. There are two computer rooms, too. There are 40 classes and 2,000 students in my school. Teachers are all friendly and helpful. I like my school and we are happy in our school.
9、书面表达（15分）
近几年，家长开车接送孩子上下学已经普遍，人们对此看法各异，有些人认为接送孩子上学安全，可以让孩子有更多的休息时间，而且父母可以更好地和孩子沟通，而另一些人认为这会造成交通堵塞(traffic jams),特别是高峰期(rush hours),而且这样的会使孩子更多地依赖父母。
请陈述这些观点，并表明自己的看法。
注意：1.语法正确，语意连贯，不要逐字翻译；
2.80词左右。文章开头已给出，不计入总词数。
These years it’s common that parents drive their children to school and back home. Different people have different ideas about that.
                                                    
                                                    
                                                    
                                                    
答案One possible version:
These years it’s common that parents drive their children to school and back home. Different people have different ideas about that.
Some people think it’s good to drive their children to school. They think it’s safer to send the kids to school in their car. And children can also have more time to rest in the car or at home. Parents can communicate better with their kids. While others disagree. They think driving kids to school can cause traffic jams, especially in rush hours. Besides, it can make kids depend on parents too much. I think children should go to school by themselves. They can go on foot, by bike or by bus. It’s good for both their health and environment.
10、根据框中所提供的信息，写一篇短文。
	姓名          刘涛
性别         男
年龄          12
电话号码       82761383
家庭成员      祖父母、父母、叔婶、表哥和自己
学校          一中
班级         一年级三班
最喜欢的运动  踢足球
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答案I am Liu Tao. My last name is Liu,and my first name is Tao. I am a boy,and I am a student. I’m 12 years old. I study in No.1 Middle School. I am in Class 3,Grade 1.There are 8 people in my family. They are my grandparents,my parents,my uncle,my aunt,my cousin and me. My telephone number is 82761383.On Sundays I like having sports. And I like soccer best.
11、目前在学生的日常学习中，抄袭作业已是一种普遍的现象。上周北海某中学就此现象召开了主题班会。班会上，老师和学生就作业布置的目的、抄袭作业的原因以及可能带来的危害进行了热烈的讨论。请你根据表格内容提供的信息，以“”为题谈谈自己对这一问题的看法和认识，可做适当的展开。开头已给出。（词数不少于80词）
	 
抄袭作业的原因
) c* P5 D& W# c. `# F" Q) Z/ i 
	1、作业布置过多，学生做不完；
2、部分作业太难，学生做不出；
3、部分学生不愿思考或太懒，更愿意将时间花在玩上；
4、……。
: G% A& ]( G# K) Q 

	 
作业布置的目的
5 e6 f/ F! W3 ]' U& O. I 
	1、让学生更好地了解所学的知识；
2、让老师知晓哪些知识点学生没有掌握，帮助老师提高教学水平；
3、……。
6 d" I* X6 f! \' f) Q- `: _+ J 

	个人对抄袭作
业的看法
4 d; T j) E9 d3 j 
	1、抄袭不对，违反校规。会让学生对功课更不感兴趣；
2、要诚实，勤奋学习，有困难可请教老师和同学；
3、……。
1 R* S) H' O& K( f 


Last week, our class had a warm discussion on copying others’ homework. Nowadays copying others’ homework is very common at school.. Why do so many students like to copy homework? I think _______________________________________________________________
_____________________________________________________________________
_____________________________________________________________________
_____________________________________________________________________
_____________________________________________________________________ 

答案Last week, our class had a warm discussion on copying others’ homework. Nowadays copying others’ homework is very common at school.. Why do so many students like to copy homework? I think There are many reasons fir it. Some students think they have too much homework and they can’t finish it at all. Some think it is also difficult for them. And others are lazy or don’t want to think a lot and they prefer to spend time playing.
In fact, homework is left for students to make what they learn clearer and better. And also it’s important for teacher to know whether their students learn a lot in class. Teachers may also try out new ideas to improve their teaching.
In my opinion, it’s not right to copy others’ homework and it breaks school rules. As students, we must be honest and try our best to work hard. The more you copy others’ homework, the less interest you will have in what you are learning. I think we could ask teachers or other students for help when we have problems.
12、Jill是一名初三的学生。她很喜欢玩电脑，但她现在每天有很多的功课，没时间去做自己的兴趣爱好。她感到很苦恼。她写了封信给Sigmund,希望能得到一些建议。
不少于60个字，开头结尾已给出，不计数。
Dear Sigmund,
I am a Grade 9 student.                                                       
                                                                     
                                                                     
                                                                     
                                                                     
                                                                     
                                                                     
                                                                     
                                                                     
Best wishes.
Yours sincerely,
Jill
答案Dear Sigmund,
I am a Grade 9 student. I have a problem but I don’t know how to solve it.
    I have a lot of hobbies. Playing computers is my favourite. But now I find I do not have enough time to do my hobbies because of too much homework every day. I feel stressed though I know doing homework is very important. I feel really bad about it.
Should I focus on my homework and give up my hobbies? Can you tell me how to keep a balance between the two? I hope to hear from you soon.
Best wishes.
Yours sincerely,
Jill
13、书面表达（满分18分）
《苍梧晚报》要举办一个介绍我市的征文活动。请根据以下要点，适当发挥，写一篇80词左右的短文。 开头已给，不计入词数。
1．连云港是个海滨城市，近年发生了很大变化。
2．市政府一直很关注旅游业，举办了各种活动来推荐我市的名胜。每年有成千上万人来这儿旅游。
3．可以爬山、游泳、品尝美食，还能买精美礼品送给亲朋好友。
4．港城人友好且乐于助人，如果你有困难，可以向他们求助。
Would you like to travel in my hometown Lianyungang? Let me introduce my hometown to you. _____________________________________________________________________
_____________________________________________________________________
答案Lianyungang is a city near the sea. Great changes have taken place in recent years. The government always pay attention to the tour industry. Different kinds of activities were held to recommend the places of interest in my city. Every year, thousands of people travel here. You can go climbing, go swimming, taste delicious food and buy some nice presents for your friends and relatives. People here are friendly and helpful. If you have something difficult, you can ask them for help.
14、书面表达（满分18分）
《苍梧晚报》要举办一个介绍我市的征文活动。请根据以下要点，适当发挥，写一篇80词左右的短文。 开头已给，不计入词数。
1．连云港是个海滨城市，近年发生了很大变化。
2．市政府一直很关注旅游业，举办了各种活动来推荐我市的名胜。每年有成千上万人来这儿旅游。
3．可以爬山、游泳、品尝美食，还能买精美礼品送给亲朋好友。
4．港城人友好且乐于助人，如果你有困难，可以向他们求助。
Would you like to travel in my hometown Lianyungang? Let me introduce my hometown to you. _____________________________________________________________________
_____________________________________________________________________
答案Lianyungang is a city near the sea. Great changes have taken place in recent years. The government always pay attention to the tour industry. Different kinds of activities were held to recommend the places of interest in my city. Every year, thousands of people travel here. You can go climbing, go swimming, taste delicious food and buy some nice presents for your friends and relatives. People here are friendly and helpful. If you have something difficult, you can ask them for help.
15、假如你是李明，学校7月5日就要开始放暑假了，你打算在暑假期间邀请龙翔一起去北京旅行。请根据提示，适当选用参考词汇，写一封邀请信，说明你的旅行计划。
提示：
1. 向他发出邀请；
2. 说明你的计划，包括活动内容、时间、地点等。
3. 约定出发的时间和地点
4. 参考词汇  be going to ,have a trip, start on July 5,visit,the Great Wall, the Palace Museum,
Tian’an Men Square, other places, take photos, Beijing food, Would you like …?If you like to go,…,leave.
要求：不少于60词:开头和结尾已给出，不计入总词数。
Dear Long Xiang,
I hope all is going well. Our colorful summer vacation is coming.
_____________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________
Hope to see you soon!
Yours,
Li Ming
答案One possible version: 
Dear Long Xiang,
I hope all is going well. Our colorful summer vacation is coming. It will start on July 5. 
What are you going to do? I’m going to have a trip to Beijing. Would you like to go with me? Then we can visit the Great Wall, the Palace Museum, Tian’an Men Square and other places. It must be very interesting. There we can also take photos and eat Beijing food at the same time. 
If you like to go, please write back. We can leave on the night of July 6.
Hope to see you soon!
Yours,
Li Ming
16、假设你是Dale，你的网友Cindy发来邮件，希望你知道你最感谢的人是谁，现在请你给她回邮件，邮件内容包括：
1.他/她的外表、兴趣、爱好和职业等；
2.感谢的理由。
要求：1.短文应包括所有要点，可适当发挥；
2.语句通顺、意思连贯；
3.字数80词左右，邮件开头和结尾已经给出，不计入总词数内；
Dear Cindy,
Thank you for sending me your photos. You wonder who the person I thank most is. Now let me tell you.
__________________________________________________________________________________________________________________________________________
_____________________________________________________________________
_____________________________________________________________________
_____________________________________________________________________
_____________________________________________________________________
Best wishes
Dale 
答案One possible version 
Dear Cindy,
Thank you for sending me your photos. You wonder who the person I thank most is. Now let me tell you.
My mother is the person who I should thank most. She is an English teacher in a middle school. She is of medium height, and wear a pair of glasses. She likes reading and playing ping-pong. She is a good teacher and she is also a good mother. She is very busy every day. But she tries to do what she can to make me study at school. When I am ill, she often takes me to the hospital and stays with me all the time. But sometimes when she falls ill, she never goes to see a doctor.
For my mother, I'll do my best to be a good child. I'll love her forever.
Best wishes
Dale
17、假设你叫李华，下星期六是你的生日。你准备在家开一个生日晚会，并邀请部分同学和朋友参加。晚会7：30开始。你家住在南京路70号，乘1路或34路公共汽车在人民路站下车。你家就在车站的对面。房子是红色的，门是白色的，很容易找到。请根据所给信息，给你的好友林莉写一封不少于50字的信。
要点：1．邀请她参加晚会；      2．晚会的时间和地点；
3．你的地址；      4．如何到达；    5．你很希望她来。
注意：信的内容必须包括以上要点，语意连贯，句式规范，字迹工整。（信的格式及句首已给出）
70 Nanjiang Road June 22, 2002
Dear Lin Li, 
Next Saturday is my birthday.                                                        
                                                                                                                                          
                                                                     
                                                                     
Yours, Li Hua
答案0ne possible versions Dear Lin lit          
Next Saturday is my birthday. I'm going to hold a birth​day party at home in the evening. It will start at 7: 30. Would you like to come? I' ve also asked some other classmates of ours and some of my friends.
I live at 70 Nanjing Road. You can take bus No. 1 or No. 34,and get off at the stop of Renmin Road. My house is just on the other side of the road. It's a red house with a white door. You can't miss it. I do hope you will come.
Yours, Li Hua
18、刘伟，无臂钢琴演奏者。他十岁时在一次意外中失去双臂，但他并没有放弃成为一名钢琴家的梦想。经过刻苦用脚练习弹琴，他最终在“中国达人秀”（China’s Got Talent）的舞台上实现了自己的梦想。请根据以上内容写一篇英语短文。
要求：
简要描述刘伟的经历；
谈谈从他的经历中得到的启示；
词数80左右。开头已给出，不计入总词数。
Liu Wei, an armless piano player, has a very special experience.                            
                                                                     
                                                                     
                                                                     
                                                                     
答案Liu Wei, an armless piano player, has a very special experience. He lost his arms in an
accident when he was 10, but he didn’t give up his dream of being a pianist. He tried to practice playing the piano with his feet. Finally he realized his dream in "China’s Got Talent".
As a student, I’ve learnt a lot from his story. We may meet a lot of difficulties in our future life, but we should believe that our dream will come true by working hard. No matter how hard life is, we won’t fail unless we give up our hope.
19、如今，中学生的假期生活发生了很大变化。假定你是李明，美国的笔友Lisa想了解中国学生现在的假期
生活。请写封回信。要点如下：
·学习和休闲仍然重要；
·帮忙做家务或干农活；
·参加社会活动，做志愿者工作，帮助他人。
注意：1．词数80一100；
2．请结合实际增加细节，适当发挥；
3．信的开头和结尾已为你写好，不计入总词数。
参考词汇 : volunteer 志愿者
Dear Lisa,
I’m glad to have received your letter. Our holiday life has changed a lot.
Best wishes !
Yours,
Li Ming
答案One possible version
I’m glad to have received your letter. Our holiday life has changed a lot. Learning and relaxing are still very important to us. Besides, we often help our p~rents do housework or farm work. Through that, we realise how hard our parents work every day. And we can make a habit of laboring at the same time. Also, we take an active part in social activities as volunteers. Sometimes, we go to the streets to collect rubbish or go to the hospital to cheer up the sick children. We try our best to help people in need and make our hometown more beautiful. We find great pleasure in all these activities.
Best wishes !
20、假如你是Peter，今天你拿到了上周期末考试的成绩报告单，请你以第一人称写出这份成绩报告单的情况，文中要体现各科老师对你的评价或建议。 
注意：1．词数为80词左右。 
2．短文应包括下表所有内容，可适当发挥。
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答案One possible version:
My name is Peter．I’m in Class Three．I finished my end—of—year exams last week  and I got my report card today．In this card，my Chinese teacher said I was not careful enough. My math teacher said l was hard—working．My English teacher said I was good at speaking．My science teacher said I could do better．My history teacher said I was lazy．So I’ll try my best to study next semester．I’m sure l’ll be able to learn better．
21、请根据表格中所提供的信息，用英语写一篇日记。
	   活动时间
! @1 H( c( i3 @0 L# [ 
	                         5月28日(星期六)   
2 C$ M$ S$ j) j" _0 W4 U 

	   集合地点
9 d% a6 h. e3 F3 Q3 R4 N 
	                          学校大门口
U: S Z+ \+ O( h& N: ` 

	   出发时间
9 R1 `! W& B" Z0 a& e! ^; Z; W9 K 
	    8：O0 am．

$ @5 c6 A* P# b! U8 D4 A" D
	   到达时间
, U5 ]1 h( I3 S8 i. Q& b5 B 
	    8：30 am．
0 ]' E, a* J! @ 

	   活动地点
' @3 V! e2 B" i1 V+ V, B 
	                  人民公园(the People’S Park)

' Y& c2 U2 S) E9 V5 F. U

	   交通工具
; ^, B/ a. `' Q' d 
	                            自行车

) `. J( U3 ]! D6 j

	 
1 L) j' K2 [' ?6 ?: c9 Z 
	上午做游戏
# @. j! i9 J& H6 ?9 g* F0 M3 f 

	   活动内容
5 C! K$ ^( H4 \1 A4 G I 
	中午野餐(picnic)
, J; b8 b$ N9 K% Q 

	
	下午拍照片；参观动物园
. Q; f; _) J. K1 _4 T, d9 i& c 

	   返回时间
# g- O8 Y6 D3 g3 f( a- S0 D6 H+ G 
	    5：O0 pm．
' K5 F$ \& K& W3 I, F 


 
注意：1.内容必须包括表格中所提供的所有信息，可适当发挥。(文中不得出现真实姓名或校名)
2．词数：80左右。(开头已给出，不记入总词数)
Saturday, May, 28th
It was fine. I went for an outing with my classmates today.
_____________________________________________________________________
_____________________________________________________________________

答案Saturday,May, 28th
It was fine. I went for an outing with my classmates today.
At 8:00, we met at the school gate and then set off for the People's Park. The bicycle
ride took us half an hour.                                                                                                                                                                                                           
The sun was shining and there were many people in the park. In the morning, we played
all kinds of games. After the picnic at noon, we took many pictures in the afternoon. Before
we went back at 5:00, we spent about one hour visiting the zoo.
Although I'm a little tired, I felt very happy.
22、某校进行了“你最喜欢的课堂学习方式”的调查。结果表明，小组合作学习的方式受到了同学们的欢迎。请你写一篇有关小组合作学习的短文，内容须包含以下三个方而：
1小组合作学习的好处；
2让你感受深刻的一次小组合作学习的经历；
3小组合作学习的方式给你带来的收获。
要求：1词敦80词左右。已给出的句子不计人总词数；[image: image4.jpg]open up your mind, get on
well with others, improve’

save time, express one’s
own idea, encourage
each other




答案One possible version :
Studying in groups is becoming more and more popular. It has many advantages. For example, we can not only save time but also encourage each other when we study in groups.
I still remember when I was in Grade 8, my physics was very poor. I had a really hard time with it. Once in class, I studied with some classmates together. I was very relaxed and asked my classmates a lot of questions about physics. I didn't feel stressed out at all. At last, I finished my homework by myself for the first time. How excited I was !
Because of studying in groups, I am not worried about physics any more. I get more confidence with my classmates' help.  It also gives me more chances to improve myself in many
ways.
23、假如你是王洁，你在美国的笔友John Black想到中国旅行，请根据提示给他发E—mail。
提示：1.北京是中国的首都，它历史悠久，名胜古迹不胜枚举，这里有万里长城，故宫（the Imperial Palace），颐和园（the Summer Palace）等。夏秋是来北京的最佳时节；
2.夏季到大连、青岛的海滨，冲浪是件乐事；
3.还可到海南，那里四季如春，你可以旅游、潜水，你一定会玩的很开心；
4.发邮件日期12月10日.
答案
Dear John,
I' ve heard from you. I know you want to visit China. That's a good idea. As you know Beijing is the capital of China. It has a 
long history and there are many places of interest: the Great Wall,
Tian’anmen Square, the Great Hall of the People, the National Museum of China, the Forbidden City, Beihai Park and so on. Summer and autumn
is the best time to come here. You can go surfing in Dalian or
Qingdao, the waves there are terrific. You can also visit Hainan,
the weather is always warm, no matter in summer or in winter, there
you can go scuba diving. I think you'll have a good time.
I hope you'll come soon and wish you a lot of fun.
Yours,
Wang Jie
24、写作
你能根据下面的表格给你的网友Mary发一封关于你自己的情况的e-mail吗？你是最棒的，Come on!
	Name: 
( g+ U& `& G6 W5 H/ c+ V+ A
	Kate Smith
2 Z T, N/ X+ E

	Age:


& E" _: h; C2 I6 _
	12
4 A1 K6 V( A/ I" U3 N" _" L% _5 g

	Sex:
' d+ d% c \/ c5 f
	Girl
& A7 F8 C4 j+ K% h( \

	Class:
. Y. L0 _ L: V+ ^9 U
	Two
; Y! N* D4 g- P; a, M i

	Nationality:


) ^7 [! L: V1 U) R. c: L9 H
	England
: E( Q' @$ U6 S8 g! ?; J8 f( f7 ^/ Q- [

	Address:
7 W8 J& c2 \, U
	No.16 Queen Road
0 I- `9 N# b5 _( T4 Y


 答案Dear Mary,
My name is Kate Smith.I’m twelve years old.I am a girl.I’m in Class Two.I’m from England.My address is No.16 Queen Road.Welcome to my house.Do you want to be my friend?
Please write to me soon!
Yours,
Kate Smith
25、你的家长或老师可能经常和你谈学习问题。请你叙述一次你的家长或老师对你谈学习的情景、内容以及你的感想。
要求：1) 不使用真实的校名、人名等相关信息。
2) 内容完整，书写整齐。词数80—100。
_____________________________________________________________________
答案
When I was in Grade 7, my English was very poor. I even couldn’t understand what my English teacher said in class. I felt so upset that I wanted to give up English. One day, Mrs Zhang, my English teacher asked me to go to her office and had a long talk with me. She encouraged me to study English well and gave me some good advice. This helped me a lot. I became confident from then on and made much progress. I believe my English will be much better in the future.
26、假设在英语课上老师给你们欣赏了电影《太空大灌篮》的主题曲I Believe I Can Fly．这是一首催人奋进的励志歌曲．请你根据以下要点以“I Believe I Can Fly”为题，用英语写一篇短文，参加某英语杂志社的写作比赛．
内容要点；
1．这首歌告诉我们自信的重要性；
2．自信给人勇气尝试，使人成功；
3．梦想和自信使人勇于面对困难；   
4．没有梦想和自信，不会获得成功；
5．你的感悟(考生自拟，至少一点)．
注意：
1．词数90左右．短文的开头已为你写好，不计入总词数；
2．参考词汇：自信—confidence(n．)；
3．短文须包括所有要点，不要逐词翻译，可适当发挥，使短文连贯、通顺，文中不得出现真实的人名等相关信息．
I Believe I Can Fly
I Believe I Can Fly is a nice song by R．Kelly．______________________________________________
_____________________________________________________________________
_____________________________________________________________________
_____________________________________________________________________
_____________________________________________________________________
答案
I Believe I Can Fly
I Believe I Can Fly is a nice song by R．Kelly．This song tells us that confidence is very important．When a person has confidence，he believes in himself．He believes that he can do it and will succeed，and this gives him the courage to try new things．Dreams and confidence are what keep us going on in the face of difficulties．No one can achieve success without them．If you believe you can fly，then you can really fly someday．
I think I will never give up whenever I meet any difficulties．I’ll remember confidence is the promise for achieving success．
27、请你以76题的内容为基础，发挥适当的想象来介绍这一情况，并简单写出你对这一问题的感受。字数不少于70词。
Jack is a student. In the past, he                                        
                                                                     
答案
Jack is a student. In the past, he used to be late for school and didn’t listen carefully in class. And after school, he often played computer games or watched TV instead of doing his homework.. So his lessons were very bad.
But now, he has changed a lot. With his classmate Harry’s help, he studies very hard and has made great progress. Harry often helps him work out problems and go over his lessons or talks with him about ways of learning.
From this, we know we should help and care for each other as well as learn from each other. It’s very important.
28、你班英语老师组织全班同学交流学习英语的体会。请你根据要求，写一篇80词左右的发言稿。
注意：1. 内容应包括：你的英语学习情况及学习中遇到的困难；你常用的学习方法和及其效果；你今后的英语学习计划。
2. 开头和结尾部分已给出，不计入总词数。
3.提示词（可选用）be good at, nervous, worried, listen to, take notes, improve。
Good morning. It’s my honor to share my opinion with you all.    
That’s all. Thanks a lot.
答案
Good morning. It’s my honor to share my opinion with you all. I have worked hard at English since I went to the high school, so my English is very good. I am good at listening, reading and writing, but I can’t speak very well. When I speak to others, I feel nervous and worried. However, I often listen to the tape and read the English newspapers. And I listen to my teacher carefully and take notes. I think grammar is very interesting and easy. I hope I can do more speaking in English and improve my speaking some day. 
That’s all. Thanks a lot.
29、据报道，中学生的身体素质有所下降。这一情况已经引起全社会的关注和教育部门的高度重视。下图是某中学关于青少年体育锻炼的宣传标语。
请你根据下面的要点和要求，用英语写一篇短文，80词左右。
    要点：1．锻炼身体的好处：strong，healthy，energetic，
    2．锻炼身体的方式：ballgames，running，
swimming，．．．
    3．请你谈谈对学校开展体育锻炼的看法或建议。(至少写两点)
要求：1．内容必须包括以上要点，可适当发挥。
2．开头已给出，不计入总词数。
3．语句通顺，意思连贯，条理清楚，字迹工整。
4．文中不得出现真实校名及姓名。
EXERCISE ONE HOLR A DAY， KEEP ILLNESS AWAY!
答案 
Health is very important to us teenagers. Either study or work is based on strong body. Doing sports every day helps us keep healthy and energetic. If we don’t take any exercise, we may feel tired and get sick easily. Just as the slogan says, "Exercise one hour a day, keep illness away. "
There are many kinds of sports we can do, such as running, swimming and ball games.
Now we students have to do too much homework after school. I hope teachers will leave us less homework so that we can have more time to take part in sports.  I also hope our school can organize more sports activities for us.
30、学生应当遵守学校的规章制度。请写出你们学校5 个方面的要求，并选择其中一点或几点谈谈你的看法。
答案
Every school has its own rules for students. We are told to wear school uniforms at school. We should listen to our teachers carefully in class. Homework must be done carefully and handed in on time. We must keep quiet in the library. Getting on well with our classmates is necessary. We mustn’t be late for school.
I think it is important for us to follow the school rules. But we don’t like to wear our school uniforms all the time. I hope we should choose own uniforms.
分析：这是一篇话题作文，题目要求请写出你们学校5 个方面的要求，并选择其中一点或几点谈谈你的看法，所以要用第一人称来写，并且用现在的时态。需要写.的内容要自己根据实际情况构思，需要注意紧扣文章主题。写作时注意准确运用时态，上下文意思连贯，符合逻辑关系，一定要写出自己的看法，不能出现文章脱节问题。尽量使用自己熟悉的单词句式，同时也要注意使用高级词汇和高级句型使文章显得更有档次。
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